

Monday 9th March 2026 – Environment Guidelines for the Rally Teams :

47nd AIN-JURA Rally

PEA

French Rally Championship 2° Division

French Rally Cup

French Rally Cup VHC / VHRS / VMRS

8th – 9th May 2026

- ✓ Use designated trash bins for waste management.
- ✓ Keep the car engine at low revs outside of the stages, reducing noise and carbon pollution.
- ✓ The use of anti-spill devices when refuelling and in the service park is recommended.
- ✓ Reduce the noise on the service park.
- ✓ Car wash can only be done on the previously designated areas.
- ✓ Choose car sharing when possible or for short distances go on foot.
- ✓ Report any environment incident to the email contact@asa-esca.com

The planet thanks' you !

Organization Committee



Lundi 9 Mars 2026 - Directives environnementales pour les équipages

47ème Rallye AIN-JURA

Participation Etrangère Autorisée
Championnat de France des Rallyes 2^e Division
Coupe de France des Rallyes Coef. 4
Coupe de France des Rallyes VHC / VHRS

8-9 Mai 2026

- ✓ Utiliser les poubelles prévues à cet effet pour la gestion des déchets.
- ✓ Maintenir le moteur de la voiture à bas régime en dehors des étapes, afin de réduire le bruit et la pollution par le carbone.
- ✓ L'utilisation des dispositifs anti-éclaboussures lors du ravitaillement en carburant et dans le parc d'assistance est recommandée.
- ✓ Réduire le bruit sur le parc d'assistance.
- ✓ Le lavage des voitures ne peut se faire que sur les aires préalablement désignées.
- ✓ Privilégier le covoiturage lorsque c'est possible ou se déplacer à pied pour les courtes distances.
- ✓ Signaler tout incident environnemental à l'adresse contact@asa-esca.com

La planète vous remercie !

Le Comité d'Organisation

